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Technische vragen m.b.t. Memo Aanpassing in het NSP  
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SGP 1 Op pag. 13 wordt aangehaald dat 

verschillende lidstaten oproepen om 
sommige GLMC’s op te schorten i.v.m. de 
voedselonzekerheid door de oorlog in 
Oekraïne. Heeft Nederland (en Utrecht) dit 
pleidooi gesteund? Zo nee, waarom niet? 
 

Ons is niet bekend wat de exacte inbreng is 
geweest van lidstaat Nederland in de 
betreffende overleggen op Europees niveau. 
De provincie Utrecht heeft in het overleg met 
de andere provincies en het Rijk hiervoor 
niet gepleit. De verschillende GLMC’s 
dragen bij aan de verduurzaming van de 
agrarische sector. Deze verduurzaming zien 
wij als noodzakelijk. Voor de korte en lange 
termijn. Deze inzet komt ook overeen met 
het door de Provinciale Staten vastgestelde 
beleid.  
Net als de verduurzaming van de agrarische 
sector hebben de gevolgen van de oorlog 
voor de voedselzekerheid onze aandacht en 
dit speelt ook een rol bij de verschillende 
discussies die met de andere provincies en 
het Rijk worden gevoerd. In de 
beantwoording (10 mei jl.) van de 
‘Schriftelijke vragen gesteld door de heer 
L.C. van den Dikkenberg van de SGP fractie 
betreffende voedselzekerheid’ is hierover 
ook het een en ander geschetst. In lijn 
hiermee is dit voor ons geen aanleiding 
geweest om op te roepen tot het opschorten 
van de GLMC’s. 

 
 
 


